

**DECLARATION
OF THE WORLD VETERANS FEDERATION
on the occasion of its
27th GENERAL ASSEMBLY
Jordan, 18-22 November 2012**

The 27th General Assembly of the World Veterans Federation, meeting in Jordan from 18 to 22 November 2012, deeply concerned by the persistence of the armed conflict in Syria and the increasing number of victims, particularly among its civilian population,

Regrets that the Security Council of the United Nations has been unable up to the present to take the necessary steps to bring about a peaceful solution to the conflict,

Requests the members of the Security Council to do all in their power to overcome their differences and, with the help of the mediator Lakhdar Brahimi, rapidly reach a solution to the conflict and re-establish peace.

**DECLARATION
DE LA FEDERATION MONDIALE DES ANCIENS COMBATTANTS
à l'occasion de sa
27^{ème} ASSEMBLEE GENERALE
Jordanie, 18-22 novembre 2012**

La 27^{ème} Assemblée générale de la Fédération mondiale des anciens combattants, réunie en Jordanie du 18 au 22 novembre 2012, exprime sa profonde préoccupation devant la persistance du conflit armé en Syrie, et devant le nombre sans cesse croissant des victimes en particulier dans la population civile,

Exprime également son regret qu'il n'ait pas été possible jusqu'à présent au Conseil de sécurité des Nations Unies d'adopter les mesures appropriées pour la solution du conflit,

Demande instamment aux membres du Conseil de sécurité de tout mettre en œuvre pour surmonter les différends et aborder rapidement, avec l'aide du nouveau médiateur M. Lakhdar Brahimi, au rétablissement de la paix.